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REPUBLIKA HRVATSKA  

GRAD ZAGREB 

Osnovna škola Petra Zrinskog 

Zagreb, Krajiška 9 

KLASA: 003-06/20-01/03 

URBROJ: 251-132-20-2 

Zagreb, 23.6.2020. g.                                                                                                                    
 

Odluke Školskog odbora ( od javnog interesa) donesene na 7. sjednici 

u školskoj godini 2019./20. održanoj 23.6.2020.                    

 
 

I.         Odgovor Školskog odbora na podnesak gosp Stanislava Bendera 

 
Dana 10.6.2020. g. u 19:43 u OŠ Petra Zrinskog, Zagreb putem mail pošte zaprimljen je podnesak 

potpisan od predstavnika roditelja 6.b razreda, gosp Stanislava Bendera naslovljen kao „Dopis za 

članove Školskog odbora“ vezano uz  Plan preseljenja učenika u sljedećoj školskoj godini objavljen dana 

22. svibnja 2020. godine na web stranici škole. 

U podnesku navodi se: 

1. personalizirana kronologija događaja nakon službene objave Plana preseljenja učenika  od strane 

Gradskog ureda za obrazovanje 

2. nezakonitost postupanja Škole: „OŠ Petra Zrinskog nije zakonito postupila prilikom odlučivanja o 

pravu, obvezi i pravnom interesu učenika, roditelja ili skrbnika učenika kada je bez konzultacija s Vijećem 

roditelja odlučivala o preseljenju učenika u druge škole. Pri tome se OŠ Petra Zrinskog nije rukovodila 

strateškim ciljevima Grada Zagreba usmjerenima na razvoj kvalitetnog, svakomu dostupnog, učinkovitog 

i sveobuhvatnog sustava odgoja i obrazovanja zajamčenih Ustavom RH i Zakonom o odgoju i 

obrazovanju. Također smatraju da pri izradi plana premještaja u obzir nisu uzete sve prostorne 

mogućnosti svih škola i ustanova u kojima bi se privremeno mogla organizirati nastava te potrebe i prava 

svih učenika na obrazovanje podjednakim uvjetima“ 

3. nezakonitost rada predstavnice roditelja u Školskom odboru gđe Jasne Botušić Brebrić: „ jer je njezina 

dužnost kao članice Školskog Odbora da zastupa i iznosi stajališta tijela koje ju je imenovalo, odnosno 

izabralo u Školski odbor, sukladno članku 127. Zakona o odgoju i obrazovanju, a to je Vijeće roditelja 

koje je na posljednjoj sjednici jasno izrazilo svoju volju u odnosu na plan preseljenja učenika“u Sopot, a 

sve sukladno uputi o anketiranju roditelja koju je dao pročelnik Gradskog ureda za obrazovanje g. Ivica 

Lovrić“ 

4.  „kako o ovom dopisu nitko drugi nije upoznat bilo od strane roditelja, bilo od drugih zaposlenika naše 

škole zbog toga što mi je jedini cilj da pokušam što je moguće ranije i što je moguće efikasnije te koliko 
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mi to moje mogućnosti dopuštaju, spriječiti daljnje osipanje povjerenja između roditelja i vodstva škole, 

daljnje ugrožavanje sveukupnog odgojno-obrazovnog razvoja naše djece kao i daljnje narušavanje 

ugleda naše škole.“ 

 

Na Podnesak Školski odbor očituje se kako slijedi: 

 

1. Kronologija događaja vezano uz službenu objavu Plana preseljenja učenika od strane Gradskog 

ureda za obrazovanje 22.5.2020.: 

-  U periodu od 18. do 22. svibnja u Gradskom uredu održana su tri sastanka s predstavnicima 

Grada, ravnateljice OŠ Petra Zrinskog gđe Jermol, ravnatelja OŠ Ivana Gundulića g.Ćorakala, 

ravnatelja OŠ Ivana Cankara g. Počuče, ravnateljice OŠ Izidora Kršnjavoga gđe Sose Šimenc, 

ravnateljice OŠ Tina Ujevića gđe Mihelić i ravnateljice OŠ kralja Tomislava gđe Car. Cilj razgovora 

je bio iznalaženje najboljeg rješenja za premještaj učenika OŠ Petra Zrinskog uvažavajući 

pedagoške i organizacijske kriterije. Na sastanku je dogovoreno da se stečena prava Škole neće 

dirati i da će se s ciljem zadržavanja svih 11 produženih boravaka učenici nižih razreda rasporediti 

u najbliže škole u centru. Budući da se nisu mogli učenici cijele predmetne nastave smjestiti u 

jednu školu a koja bi bila u relativnoj blizini OŠ Petra Zrinskog prijedlog je bio OŠ Ive Andrića u 

Sopotu. Smještanjem učenika u navedenu školu sačuvala bi se dinamika rada i organizacije 

nastave kao što je bila u matičnoj školi. Odlazak u dvije škole narušit će u određenim segmentima 

postignutu vrlo visoku kvalitetu nastave i izgubit će se potrebna podrška za određenu skupinu 

učenika koja im je nužna (produženi stručni postupak u organizaciji Centra za pružanje usluga u 

zajednici Zagreb – Dugave). 

 

- 22. svibnja 2020. na službenoj stranici Škole objavljen je Plan preseljenja donesen od strane 

Gradskog ureda za obrazovanje. 

 

              -  28.5.2020. održana je sjednica Vijeća roditelja na temu Plan preseljenja učenika              

           OŠ Petra Zrinskoga u školskoj godini 2020./2021. na kojoj je donesen sljedeći zaključak:  

       „ a) Na roditeljskom sastanku koji treba biti već idući tjedan, trebamo prenijeti informacije  

           koje smo dobili na sjednici Vijeća roditelja. Članovi VR-a mole se da budu objektivni. 

         b) Nakon toga, od roditelja treba tražiti da glasaju za jednu od dviju opcija:  

          1.) ZA doneseno rješenje o preseljenju 5. – 8. razreda u OŠ Ive Andrića u Sopotu  

          2.) ZA razdvajanje kolektiva (razredi od 5. do 8.) i pronalaženje alternativnih      

             škola/lokacija. Naravno, treba im objasniti sve vezano uz svaku od ovih opcija.  

             Sve pluseve i minuse. Napomenuti da se ne zna što će se dobiti i pod kojim  

             uvjetima. 
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          c)   Obavijestiti razrednike i razrednice da trebaju organizirati roditeljski sastanak.  

           Nakon roditeljskih sastanaka opet se sastajemo na još jednom Vijeću roditelja te  

            iznosimo stavove svojih razreda. 

          d)  Opcija koja se pokaže kao većinska jest zaključna.“           

   

- 2.6.2020. održan sastanak predstavnika Gradskog ureda i predstavnika roditelja od 4. do 7. razreda 

na kojem je donesena odluka kao i na prethodno održanoj sjednici VR: održati roditeljske sastanke 

i predstavnici u VR anketirati roditelje svojih razreda  uz detaljno prethodno informiranje o 

prednostima i nedostacima jedne i druge opcije (odlazak u OŠ Ive Andrića u Sopotu kompletne 

predmetne nastave ili razdvajanje učenika odlaskom u dvije bliže škole). Analizom anketa utvrditi 

za koju opciju je većina roditelja. 

 

- Nakon sastanka održanog 2.6.2020. Gradski ured za obrazovanje je još jednom provjerio 

mogućnosti prihvata učenika u neke od okolnih škola. 

Dodatno su razgovarali s ravnateljicom OŠ Julija Klovića i došli su do zaključka da bi možda ta 

škola promjenama u rasporedu uspjela primiti dio učenika naše škole.  

Ta mogućnost nije postojala do sada s obzirom na dvosmjenski rad te škole u aktualnom planu za 

šk. god 2019.-2020. koji je svaka škola dužna dostaviti u Ministarstvo znanosti i obrazovanja.  

Također zaključeno je da škola koja bi mogla u toj kombinaciji primiti drugi dio učenika je OŠ Kralja 

Tomislava koja je spominjana i od strane ravnateljice, gđe. Jermol na sjednici Vijeća roditelja 

održanoj 28.5.2020. 

 

- 8.6.2020. održana je sjednica Vijeća roditelja na kojoj je donesen zaključak: 

„ Nakon izjašnjavanja svih nazočnih predstavnika viših razreda OŠ Petra Zrinskog u vezi s provedenom 

anketom u svojim razredima, zaključeno je da većina roditelja pristaje na premještaj djece u dvije škole 

na Trešnjevci, u OŠ Julija Klovića i u OŠ kralja Tomislava, uz uvjet da se djeci osigura prijevoz do 

navedenih dviju trešnjevačkih škola. Naime, sigurnost je djece prometno ugrožena jer ne postoji javni 

prijevoz do Trešnjevke bez presjedanja, a odlazak/povratak pješice razumijeva prelazak djece (njih oko 

300) preko željezničke pruge na dijelu na kojemu nije osiguran siguran prijelaz za pješake (ispod 

željezničke pruge ili iznad željezničke pruge). Pritom se misli na prijelaz kod Zapadnoga kolodvora (od 

Hanuševe ulice do Magazinske ulice) i kod Francka (od Vodovodne ulice/Međimurske ulice do Zagorske 

ulice). Ta dva prijelaza najbliže su dječjim prebivalištima te se tim dvama prijelazima najbrže dolazi u 

Novu cestu, ulicu u kojoj su smještene dvije navedene trešnjevačke škole. Naravno, u taj put spadaju i 

svi prijelazi preko prometnica, od kojih neki nisu označeni semaforima.  

Nadalje, dogovoreno je da će ravnateljica, gđa Mirjana Jermol, kontaktirati Gradski ured za obrazovanje 

te im prenijeti najvažnije zaključke s pete sjednice Vijeća roditelja.“  
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- 9.6.2020. Ravnateljica Škole izvjestila je Gradski ured za obrazovanje o zaključku Vijeća roditelja, 

a Gradski ured tražio da se dostavi službeni zaključak Vijeća roditelja 

 

- 12.6.2020. poslan službeni zaključak Vijeća roditelja 

 

- 19.6.2020. održan je sastanak predstavnika Gradskog ureda i predstavnika roditelja od 4. do 7. 

razreda, ravnateljice Škole i zamjenika predsjednice Šk. odbora Maria Matijevića.  

 Prisutnima je predstavljen novi plan preseljenja učenika predmetne nastave OŠ Petra Zrinskog u 

školskoj godini 2020./2021. kako slijedi: učenici petih i šestih razreda nastavu će pohađati u OŠ 

kralja Tomislava, a učenici sedmih i osmih razreda u OŠ Julija Klovića. Svim će učenicima biti 

organiziran prijevoz u oba smjera, a o polazišnim i odredišnim točkama roditelji će biti obavješteni 

naknadno, nakon što stručne službe obave potrebne očevide. 

 

- 23.6.2020. poslana službena potvrda od strane Vijeća roditelja da se prihvaća prijedlog Gradskog 

ureda predstavljen na sastanku održanom 19.6.2020. g. 

 

2. Gradski ured za obrazovanje nadležan je za donošenje odluke o planu preseljenja potresom stradalih 

škola. Škole nemaju ovlasti u tom segmentu. Imputiranje na nezakonitost rada OŠ Petra Zrinskog je 

neistinita i neutemeljena što sadrži obilježja kaznenog djela klevete. 

 

3. Gđa Jasna Botušić Brebrić član je Školskog odbora kao predstavnik roditelja. Ona je također 

predstavnik 2.b razreda u Vijeću roditelja. 

Podnositelj podneska pogrešno tumači čl. 127. Zakona o odgoju i obrazovanju navodeći da je „njezina 

dužnost kao članice Školskog Odbora da zastupa i iznosi stajališta tijela koje ju je imenovalo, odnosno 

izabralo u Školski odbor, sukladno članku 127. Zakona o odgoju i obrazovanju, a to je Vijeće roditelja 

koje je na posljednjoj sjednici jasno izrazilo svoju volju u odnosu na plan preseljenja učenika“ 

Čl. 127. Zakona o odgoju i obrazovanju (NN 87/08, 86/09, 92/10, 105/10, 90/11, 05/12, 16/12, 86/12, 

126/12, 94/13, 152/14, 07/17, 68/18, 98/19, 64/20) propisuje postupak izbora i imenovanja ravnatelja 

škole. Stavkom 3. istog članka propisano je: 

„ U postupku imenovanja ravnatelja članovi školskog odbora koje je imenovalo, odnosno izabralo 

učiteljsko/nastavničko/odgajateljsko vijeće, vijeće roditelja te radničko vijeće/radnici, obvezni su zastupati 

i iznositi stajališta tijela koje ih je imenovalo, odnosno izabralo u školski odbor.“ 

Dakle člankom 127. st. 3. Zakona o odgoju i obrazovanju propisano je da je predstavnik roditelja u 

Školskom odboru dužan zastupati stajalište Vijeća roditelja u postupku imenovanja ravnatelja.  

http://www.zakon.hr/cms.htm?id=66
http://www.zakon.hr/cms.htm?id=67
http://www.zakon.hr/cms.htm?id=68
http://www.zakon.hr/cms.htm?id=69
http://www.zakon.hr/cms.htm?id=70
http://www.zakon.hr/cms.htm?id=71
http://www.zakon.hr/cms.htm?id=72
http://www.zakon.hr/cms.htm?id=73
http://www.zakon.hr/cms.htm?id=182
http://www.zakon.hr/cms.htm?id=480
http://www.zakon.hr/cms.htm?id=1671
http://www.zakon.hr/cms.htm?id=17751
https://www.zakon.hr/cms.htm?id=31279
https://www.zakon.hr/cms.htm?id=40815
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U svim ostalim slučajevima gđa Jasna Botušić Brebrić dužna je u Vijeću roditelja zastupati razred koji 

predstavlja, 2.b. 

Podnositelj podneska navodi kako gđa Botušić Brebrić obmanjuje roditelje. Konkretno navodi kako je 

prenijela svom razrednom odjelu 2.b: 

„roditelji učenika predmetne nastave ne biraju sredstva u nastojanju da im djeca ne pohađaju školu u 

Sopotuf da su predložili između ostalog / varijantu da se niži razredi prebace u Sopot, a viši bliže kvartu, 

zatim da se ukine naš produženi boravak da učenici nižih razreda ne zauzimaju svoje smjene i dr.“  

Na 4. sjednici Vijeća roditelja ( na kojoj niste bili prisutni jer još uvijek niste bili član VR kao predstavnik svog 

razreda i očigledno ne znate o čemu je bilo riječi na navedenoj sjednici) jedan od prijedloga predstavnika 

viših razreda bio je upravo ovo što kao podnositelj podneska navodite kao primjer „obmane“ roditelja od 

strane gđe Botušić Brebrić, a što se može utvrditi na sljedećoj sjednici Vijeća roditelja. 

4.   Iz svega navedenog vidljivo  je da podnositelju podneska nije u interesu sprječavanje i daljnje osipanje 
povjerenja između roditelja i vodstva škole, daljnje ugrožavanje sveukupnog odgojno-obrazovnog razvoja 
naše djece kao i daljnje narušavanje ugleda naše škole već nažalost upravo suprotno. S obzirom na 
cjelokupnu situaciju u kojoj se našla OŠ Petra Zrinskog sada je više nego potrebna još jača suradnja 
Škole i roditelja. 
 

 

 

 

II. 

ODLUKA: 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su donijeli odluku za izvođenje geotehničkih istražnih 

radova, izradu geotehničkog elaborata i projekta ojačanja tla/dubokog temeljenja po 

najpovoljnijoj ponudi, Krešogeo d.o.o.,Zagreb, 50.000,00 kn bez PDV-a. 

 

 

 

 

                         Predsjednica Školskog odbora 

                                                                                                 Zlatica Čolja-Hršak  


